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Diplomová práce se věnuje výzkumu užitečnosti vedení účetnictví. 

Práce  je  má  jasnou  strukturu,  jasně  definované  cíle  a  přehledné  zpracování  závěrů.  V práci  je 

používána správná odborná terminologie a je psána srozumitelně. 

První polovina práce je poměrně jednoduchým popisem účetních předpisů. Pro svou elementárnost 

tato část v odborném textu, kterou  je diplomová práce, působí nadbytečně. Místo citace  legislativy 

by  bylo  možné  se  spíše  zamyslet  nad  teoretickými  možnostmi  využití  účetních  informací,  což  by 

s tématem práce souviselo nepochybně více. 

Druhá  část  pojednává  o  dotazníkovém  šetření,  které  si  nekladlo  úplně  ambiciózní  cíle,  přesto  ho 

shledávám  zajímavým.  Hypotézy  byly  rozumně  formulované  a  dotazníkové  šetření  skutečně 

poodhalilo,  zda  a  jak  jsou  účetní  informace  využívány.  Velkým  plusem  je  i  pokus  diplomantky  o 

získání velkého množství odpovědí tím, že oslovila více než 100 000 respondentů. 

Kladně  hodnotím  schopnost  programovat  v PHP  a  pracovat  s MySQL  databází.  I  když  realizace 

mailingu  nesouvisí  přímo  s předmětem  práce,  tyto  znalosti  jsou  pro  absolventa  oboru  účetnictví 

jednoznačnou devizou. Ukazuje to dobře i schopnost diplomantky pracovat velmi efektivně. Efektivita 

v dobrém  i  špatném  smyslu  (tedy  minimalistický  přístup)  poměrně  dobře  charakterizuje  i 

předloženou práci. 

Domnívám  se,  že  diplomantka  prokázala  schopnost  řešit  předložený  problém.    Mínusem  práce  je 

poměrně  nízko  nasazená  laťka  týkající  se  odborné  úrovně  práce,  a  to  zejména  v její  první  části. 

Diplomovou práci doporučuji k obhajobě a navrhuji ji hodnotit známkou „velmi dobře“. 

Dále doporučuji v diskusi vedené nad diplomovou prací se zastavit u následující otázky: 

 Kolik jste obdržela odpovědí, ve kterých respondent uvedl, že účetnictví vede výhradně z důvodu, 

že musí (tedy pouze z důvodu plnění zákonných povinností)? Očekávala jste takový výsledek? 

 Jak  si  vysvětlujete  překvapivě  malý  podíl  outsourcingu  účetnictví  u  nejmenších  účetních 

jednotek? 
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